
Services

Medicare Facilator Tourism Services

وسيط خدمات سياحية علاجية



لة ممثل ووسيط لاحد اكبر مكاتب السياحة العلاجية في تركيا الحاص

التركية والمتعاقدة مع اشهر و امهر الصحة على ترخيص من وزارة 

الأطباء و المستشفيات  والعيادات التخصصية

Traveller Experience Tours is the representative and facilator of an 

official leading turkey’s health services agency in Istanbul that is 

licensed by the Turkish Ministry of Health for serving the 

International Medicare tourism who works with a wide range of 

professional and specialized Turkish doctor’s hospitals and clinics. 



Hair Transplantationزراعة الشعر

Hair has always been one of the most important signs of beauty, for women

and also for men; both want to show the best image of themselves to enjoy an

attractive appearance before the eyes of society. This operation has become

accessible to anyone who wants it,, we provide several techniques and

guaranteed results without pain. Our center performs more than 7,000 free

consultations per month, more than 200 hair transplant operations per month

لبالشكيظهرأنيريدفالجميعامرأةأورجلكلحلمهوالعيوبمنالخاليالجذابالشعر

الى(50)بينماالرجليفقدالطبيعيةالحالاتفي.المجتمعوأمامنفسهأماموالبراقالمتميز

شعرة(100.000)حوالييبلغالرجالعندالشعرعددمتوسطأنوكمايوميا،شعرة(100)

يبقىقدجذابالوالشعرالشعر،كثافةعلىتأثيرلهوليسطبيعيشيءيعتبرالفقدانفهذا

ممكناشيءكلأصبحالعلمتطورمعولاكنلبعضهمبالنسبةحلم

Starting from€1599 (Hair Transplantation+ 3Nights+transfers)

(الداخليالتنقل+ليالي إقامة3+زراعة الشعر)وريو1599منيبداالسعر



Facial Plastic Surgeryتجميل الوجه

تجميل وشد الجفون

تجميل وشد الوجه

عملية تجميل الأذن

تجميل وتكبيرالشفاه

عملية تجميل الأنف

Filler Injectionلحقن الفيلر للتجمي

Rhinoplasty - Nose Surgery

Ear Surgery

Lip Lift Augmentation

Face Lifting

Eyelid Lift



Dentalتجميل الأس نان Treatment

زراعة الأسنان

تخديرالتحتأسنانعدةأومفقودًاواحدًاسناًتستبدلقويةتجميليةعمليةهيالأسنانزراعة

طويلًًيدومطبيعياًمظهرًاالأسنانلإعطاءالعامأوالموضعي

أسنانكالةحلتحديداللزمةالفحوصاتبإجراءأولاًًالأسنانطبيبسيقوملمستشفانا،زيارتكأثناء

والفك،العظاممنطقةوحجمالفكتحليلمثل

Dental Implant
A dental implant is a powerful cosmetic surgery that replaces a single

missing tooth or several teeth under local or general anesthesia to give

the teeth a natural and long-lasting appearance. During your visit to our

hospital, the dentist will first perform the tests necessary to define your

dental situation such as the analysis of your jaw and the volume of the

bone and jaw area



Dentalتجميل الأس نان Treatment

ابتسامة هوليوود
أماملهوشكنفسهعلىوحافظتهالشخصنظافةومدىالعامةالصحةعلىعلمةهيومثاليةلامعةبيضاءأسنانوجودإن

الناس

وجوديكونقد.ورائعةجميلةتبدولجعلهاوالجهدالوقتيأخذصاحبهاأنتظهربهاوالعنايةالجميلةالأسنانلأنا؟لماذا

فيلكنل،الجمانصفهيالابتسامةأنقبلمنقيللقد.حولكالتواجديريدونلاالناسويجعلمزعجًاأمرًاسيئةأسنان

سامةبابتوالانجذاببالودنشعرماغالباًأننافيالسببهوهذا.بأكملهالشخصجمالتحتكرأنيمكنالأحيانبعض

Hollywood Smile
Healthy looking teeth make a person attractive and captivating. In any social setting, no one would 

say that having good teeth decreases their chances. Quite the contrary.

Why? Because a beautiful, well-groomed dentition shows that its owner takes the time and effort 

to make them look beautiful and fascinating. Teeth are a marker of general health; having bad teeth 

can be unpleasant and cause people not to want to be around you. It has been said that a smile is 

half the beauty.

Starting from€3599 (28 ZIRCONIUM CROWNS+ 7Nights+transfers)

(الداخليالتنقل+ليالي إقامة7+تاج زركنيوم28)وريو3599منيبداالسعر



Body Plastic Surgeryعمليات تجميل الجسم

شد البطن

تكبير وتصغير الأرداف

تجميل ورفع الثدي

شفط دهون البطن والجسم

Brazilian butt lift (BBL)هالبرازيليبطريقه المؤخرهوتكبير 

Breast Lift

Buttock Lift & Reduction

Abdominoplasty (Tummy Tuck)

Liposuction



عًمنًمرضًالسكريًهوًمرضًيستمرًمدىًالحياةًويؤثرًعلىًطريقةًاستخدامًالجسمًللجلوكوزً،ًوهوًنو

المستقلبهوًحالةًمزمنةًتؤثرًعلىًالتمثيلًالغذائيًللسكر2ًداءًالسكريًمنًالنوعً.ًالسكرًفيًالدم

،ًإماًأنًيقاومًالجسم2ًفيًمرضًالسكريًمنًالنوعً.ًفيًالجسمً،ًوهوًمصدرًمهمًللوقود(ًالجلوكوز)

لينًعملًالأنسولينً،ًوهوًالهرمونًالذيًينظمًنقلًالسكرًإلىًالخلياً،ًأوًلاًينتجًماًيكفيًمنًالأنسو

نًمرضًفإنًخياراتًنمطًالحياةًالصحيةًأساسيةًللوقايةًم.ًللحفاظًعلىًمستوياتًالجلوكوزًالطبيعية

.السكريًأوًالسيطرةًعليه

2السكري من النوع 

طر أو كنت تشك في خ/ إذا كنت قد جربت كل شيء ولكن المرض استمر في التقدم و 

السكري يمكنك الاتصال بنا لإجراء جراحة. تلف الأعضاء ، فيمكنك التفكير في الجراحة

2من النوع 

ل جراحة التمثي

الغذائي

Metabolic 

Surgery

Starting from€8999 (Laparoscopic Metabolic Surgery + 7Nights (4+3)+transfers)

(الداخليالتنقل(+ 3+4)ليالي إقامة7+عملية بالمنظار)وريو8999منيبداالسعر

افحص مع طبيبك 

المتخصص اولا



ل جراحة التمثي

الغذائي

Metabolic 

Surgery

Diabetes is a lifelong disease that affects the way the body uses glucose, a type

of sugar in the blood. Type 2 diabetes is a chronic condition that affects your

body’s metabolism of metabolized sugar (glucose), which is an important

source of fuel. In type 2 diabetes, the body either resists the action of insulin,

the hormone that regulates sugar transport to cells, or does not produce enough

insulin to maintain normal glucose levels.

If you have tried everything but the disease continues to 

progress and/or you suspect the risk of organ damage, 

you may consider surgery. You can contact us for type 2 

diabetes surgery.

Type 2 Diabetes Surgery

Check with your 

diabetes Dr.

Starting from€8999 (Laparoscopic Metabolic Surgery + 7Nights (4+3)+transfers)

(الداخليالتنقل(+ 3+4)ليالي إقامة7+عملية بالمنظار)وريو8999منيبداالسعر



ل جراحة التمثي

الغذائي

Metabolic 

Surgery

Obesity Surgery
علاج السمنة 

Sleeve Gastrectomy

المعدة" تصغير"جراحة تكميم 

Gastric Bypass

تغيير مسار المعدة
Gastric Balloon

بالون المعد



Prof. Alper Celik 

Welcoming 

Rami Zeidan 

Owner and our 

services Partner 

Mr. Tugay

Services

Prof. Dr. Alper Çelik
Metabolic Surgery

Meeting Prof. Alper 

in Istanbul

الاجتماع مع البروفيسور

البر في اسطنبول



الأطباء 

الأخصائيين

Medical 

Specialist

Dr. Bahri Çelik
Bariatric Surgery

Burak Arslanoğlu
Dentist

Prof. Dr. Alper Çelik
Metabolic Surgery


